
   
 

   
 

Zápis 

ze 14. zasedání Akademického senátu FTOP ze dne 6. 5. 2022 

Přítomni: doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D., Ing. Veronika Váchová, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., 

Ing. Zdeněk Beňo, Ph.D., Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., Ing. Jaromír Valtr, Ing. Hana Skálová, 

Bc. Eliška Sochorová 

Omluveni: Petr Jermář 

Hosti:  

Schválený program (8/0/0) 
1. Schvalování hlasování per rollam - studijní program Udržitelnost a oběhové hospodářství 
2. Schvalování hlasování per rollam - studijní program Environmental Technology and 

Engineering (IMETE) 
3. Hlasování o znění změny Volebního řádu AS FTOP 
4. Různé 

1. Schvalování hlasování per rollam - studijní program Udržitelnost a oběhové hospodářství 
Senátoři schválili (8/0/0) zápis z hlasování per rollam ze 29. 3. 2022 o postoupení návrhu na studijní 

program Udržitelnost a oběhové hospodářství ke schválení vědecké radě FTOP. 

2. Schvalování hlasování per rollam - studijní program Environmental Technology and Engineering 
(IMETE) 

Senátoři schválili (8/0/0) zápis z hlasování per rollam ze 29. 3. 2022 o postoupení návrhu na studijní 

program Environmental Technology and Engineering (IMETE) ke schválení vědecké radě FTOP. 

3. Hlasování o znění změny Volebního řádu AS FTOP 
Senátoři schválili (8/0/0) navrhované znění Volebního řádu, které tedy bude postoupeno ke schválení 

AS VŠCHT. 

4. Různé 
Ing. Hana Skálová přednesla návrh na vytvoření souhrnného dokumentu s přehledem povinností pro 

nově příchozí doktorandy. Takovýto dokument je v plánu vytvořit na každé fakultě. Měl by být vytvořen 

ve spolupráci s proděkanem pro vědu a výzkum. 

Ing. Hana Skálová dále přednesla dotaz, zda vzniklá pracovní skupina zabývající se implementací 

doporučení MEPu pokročila ve své činnosti. Toto téma bude dál diskutováno se zástupcem FTOP 

v dané pracovní skupině, a to s proděkanem pro vědu a výzkum.  

Bc. Eliška Sochorová a Ing. Hana Skálová poreferovaly akademickému senátu o proběhlých (4. a 5. 5. 

2022) exkurzích po ústavech FTOP pro studenty 2. ročníků bakalářských SP. Zpětná vazba od studentů 

bude dále diskutována v rámci nové propagační skupiny FTOP.  

Ing. Jaromír Valtr přednesl se vzniklým problémem údržby oficiální skupiny FTOP na Facebooku. Nyní 

skupina funguje především jako nástěnka školou nemonetizované reklamy firemních subjektů 

shánějících nové zaměstnance. Ing. Veronika Váchová, Ph.D. na to reagovala, že toto by měla být 

činnost nové propagační skupiny FTOP, která byla založena. Tato informace bude vzniklé propagační 

skupině FTOP předána.  



   
 

   
 

Ing. Veronika Váchová, Ph.D. zmínila, že bude nutné v brzké době řešit schválení rozpočtu FTOP 

a navrhla, že by se akademický senát měl sejít s děkanem do konce května.  

 

 

 

 

 

 

Zapsal         Za správnost 

Ing. Jaromír Valtr       Ing. Veronika Váchová, Ph.D. 


